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Majstrovstvá sveta 2011 IIHF 
 
Zástupcovia  IIHF navštívili po Bratislave aj Košice 

 

Organizačný výbor absolvoval dvojdňové pracovné stretnutie so zástupcami IIHF, 
spoločnosti Infront a partnerských organizácií MS 2011 IIHF 
 

Členovia organizačného výboru majstrovstiev sveta 2011 IIHF majú za sebou dôležitú koordinačnú 

schôdzku pred hokejovým šampionátom, ktorý sa uskutoční v Bratislave a v Košiciach od 29. apríla do 

15. mája 2011. Dvojdňovú pracovnú návštevu Slovenska absolvovali zástupcovia Medzinárodnej 

hokejovej federácie (IIHF), marketingovej spoločnosti Infront a partnerských organizácií šampionátu.  

 

Dvadsaťčlenná pracovná skupina na čele so zástupcom generálneho sekretára IIHF Hannesom 

Edererom navštívila v stredu v Bratislave Štadión Ondreja Nepelu, kde si zástupcovia Medzinárodnej 

hokejovej federácie a partnerov prezreli priebeh stavebných prác. 

 

Pri následných rokovaniach sa jednotlivé pracovné skupiny zamerali na najdôležitejšie otázky, týkajúce 

sa organizácie Majstrovstiev sveta 2011 IIHF. Do detailov sa riešili otázky prípravy šampionátu po 

organizačnej i športovej stránke, zaistenie ubytovacích kapacít, systém akreditácie všetkých účastníkov, 

ale taktiež otázky marketingu a zázemia pre pracovníkov médií. 

 

“Spolupráca s organizačným výborom je na profesionálnej úrovni a toto pracovné stretnutie má pre 

poslednú fázu príprav šampionátu veľký význam,” konštatoval zástupca generálneho sekretára IIHF 

Hannes Ederer.  

 

“S členmi organizačného výboru hľadáme alternatívy riešenia jednotlivých situácií a dolaďujeme veľa 

drobných detailov, ale práve tie sú dôležité pre celkové vyznenie šampionátu. Slovenskí organizátori 

prinášajú do procesu organizácie veľa nových nápadov a spoločne s našimi dlhoročnými skúsenosťami 

sa snažíme pripraviť Slovensku krásny hokejový zážitok.” 

 

 



 

Vo štvrtok sa pracovná skupina IIHF zamerala na druhé dejisko šampionátu – Košice. Pri prehliadke 

Štadiónu Ladislava Trojáka jej členov príjemne prekvapili zmeny v miestnej aréne. V hale bola 

inštalovaná nová multimediálna kocka, informačné pásy na západnej a východnej strane štadióna a 

modernizáciou prešlo aj ozvučenie.  “Všetky tieto novinky dodávajú hale špecifickú atmosféru,” 

pochvaľoval si Hannes Ederer.  

 

V Košiciach sú v plnom prúde práce na výstavbe tréningovej haly a v najbližšom období sa začne taktiež 

s výstavbou parkovacieho domu v blízkosti štadióna. “Rozhodnutie postaviť ho je určite pozitívnou 

správou pre divákov,” dodal Ederer.  

 

Ním vedená skupina opúšťala Slovensko spokojná. “Samozrejme, niektoré otázky ešte zostávajú bez 

odpovedí a s blížiacim sa termínom šampionátu budeme riešiť ešte viacero detailov, ale v danej fáze 

príprav naozaj musíme slovenským organizátorom vysloviť uznanie,” uzavrel zástupca generálneho 

sekretára IIHF Hannes Ederer.  
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